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عضو مجمع تشخیص مصلحت نظام مطرح کرد:

لزوم میدان دادن به تمامی سلایق برای اداره جامعه

سرویس سیاسی- محمدرضــا 
عــارف در دیدار جمعی از نمایندگان 
مجلس دهم با تسلیت فرا رسیدن ایام 
سوگواری سالار شــهیدان حضرت 
اباعبدالله الحســین )ع( و با بیان اینکه  
نهضــت امام حســین )ع(  مبتنی بر 
اخــلاق بود نســبت بــه اضمحلال 
اخلاق در جامعه اظهار نگرانی کرد و 
با اشــاره به شرایط ویژه کشور گفت: 
اداره یک جامعــه نیازمند حکمرانی 
خوب اســت و مبنای یک حکمرانی 
خــوب حاکمیت حق و عدالت در آن 

جامعه است.
وی در همین زمینه ادامه داد: باید 
بپذیریــم که در جامعــه ما در اجرای 
عدالت دچــار ضعف هــای فراوان 
هســتیم و به همین دلیل تا رسیدن  به 
حمکرانی مطلوب فاصله نسبتا زیادی 
داریــم و مطمئنا در یک حمکرانی بد 
همه افراد آن جامعه اعم از مســئول و 

غیر مسئول ضرر خواهند کرد.
عضو مجمع تشخیص مصلحت 
نظام با تاکید بــر اینکه باید همه ما از 
تجارب تاریخی درس بگیریم و  مردم 
را نســبت به بهبــود وضعیت جامعه 
دلســرد نکنیم، خاطر نشان کرد:  حق 
مردم شــریف، نجیب و صبور ایران 
نیســت که به ســبک و سیاق فعلی و 
با مشــقت فراوان زندگی کنند، حق 
این مردم نیســت که برای به دســت 
آوردن ابتدایی تریــن  مایحتاج خود  
دچار مشــکل و ناراحتی باشند حق 

ملت بافرهنگ ایران نیست که بخاطر 
تنگنا های فراوان و شــرایط ســخت 
زندگی با یکدیگر در کوچه و خیابان 

گلاویز شوند.
وی وظیفــه نیروی های اصیل 
انقــلاب را حضور در صحنه و دوری 
از عافیت طلبی دانست و گفت: جریان 
اصلاحات همیشه با محدودیت های 
فراوان رو به رو بوده  اســت و هیچ گاه 
برای این جریان فرش قرمز پهن نکرده 
اند، ولی نمی توان به دلیل محدویت ها 
و اعمال فشار ها کنار کشید و نظاره گر 

وخیم تر شدن اوضاع کشور بود.
رئیس بنیاد امید ایرانیان با اشاره 
به برخی اظهار نظر ها مبنی بر تشتت و 
عدم هماهنگی در جریان اصلاحات 
و با بیان اینکه نافی برخی اشــکالات 
در بدنه جریان اصلاحات نیستم، ولی 
جریان مقابل به مراتب دچار تفرقه و 
چنددستگی است، تصریح کرد: هیچ 
راهی جز انســجام و یکپارچگی در 
جریان اصلاحات به مانند شــرایطی 
کــه در دهه ۹۰ حاکم بود نداریم برای 
موضوعات مهم پیش رو کشــور هم 

نبایــد دقیقه نود عمــل کرد ما ضمن 
همراهــی و هماهنگــی بــا جریان 
اصلاحات منتظــر تصمیمات دقیقه 

نودی هم نخواهیم بود.
عارف یکی از مشــکلات اصلی 
کشــور را از دســت رفتن ســرمایه 
اجتماعی دانســت و با بیان اینکه  راه 
احیا ســرمایه اجتماعــی حاکمیت، 
میــدان دادن به تمامی ســلایق برای 
اداره جامعه است، تاکید کرد:  شرایط 
ویژه کشــور می طلبد، همه نیرو های 
وفــادار به آرمان هــای انقلاب ۵۷ با 
حفظ انســجام و وحــدت و  با معیار 
قرار دادن قانون اساسی و برای حفظ 
تمامیت ارضی  کشور و جلوگیری از 
مداخله بیگانگان به برادری های اوایل 

انقلاب برگردیم.
رئیس فراکســیون امید مجلس 
دهــم همچنین با اشــاره به عملکرد 
مجلــس یازدهم گفت: شــخصا در 
داوری ها در خصوص عملکرد نهاد ها 
و افراد تلاش کرده ام از مسیر انصاف 
خارج نشــوم. نهاد مجلس در مقطع 
فعلی به مراتب می توانست کارآمدتر 
و در خدمت منافع جامعه قدم بردارد و 
از مطالبات اساسی مردم فاصله نگیرد، 
مطمئنا افکار عمومی درباره عملکرد 

مجلس فعلی قضاوت خواهند کرد.
در ایــن نشســت تعــدادی از 
نمایندگان دیدگاه های خود را درباره 
شــرایط کشــور و راهکار های برون 

رفت از مشکلات بیان کردند.

ســرویس سیاســی- با پایان 
ایــن دور از مذاکــرات در ویــن، 
پیش نویــس نهایی توافق احتمالی از 
هماهنگ کننده برجام برای بررســی 
و اعــلام نظر نهایی در اختیار طرفین 
توافق هسته ای و آمریکا قرار گرفت 
تا قطار ماه ها مذاکره به منظور احیای 
برجام، به ایستگاه پایانی خود نزدیک 

شود.
مذاکــرات ویــن بــرای بحث 
پیرامــون پیش نویس ارائه شــده از 
ســوی مســئول سیاســت خارجی 
اتحادیــه اروپا به پایان رســید تا بار 
دیگر هیات ها به منظور مشــورت و 
رایزنی پایتخــت اتریش را به مقصد 
کشورهای خود ترک کنند. این پایان 
و بازگشــت اما با آنچــه پیش از این 
شــاهد بودیم، متفاوت است چرا که 
گویا این بار دیگر بازگشتی جز برای 
اعلام دســتیابی به توافق و امضای آن 

در کار نخواهد بود. 
این دور از مذاکرات، پنجشــنبه 
هفته گذشــته با حضــور هیات های 
مذاکره کننــده ایران و ایالات متحده 
و معاون مســئول سیاســت خارجی 
اتحادیــه اروپا و در غیــاب مذاکره 
کننــدگان ســه کشــور اروپایی که 
اختلافــات باقیمانــده را میان تهران 
و واشــنگتن می داننــد، در وین آغاز 
شــد. نکته قابل توجــه در این ۵ روز 
اما حضور پررنگ میخائیل اولیانوف، 
نماینــده روســیه در ســازمان های 
بین المللی مســتقر در وین و مذاکره 
کننده ارشــد این کشور بود که علاوه 
برگزاری جلســاتی بــا هیات ایرانی 
و انریکــه مورا، بــا حضور در جمع 
خبرنــگاران حاضــر در مقابل هتل 
کوبــورگ به بیــان ارزیابی خود می 

پرداخت. 
مذاکره کننده ارشــد روس در 
جمــع خبرنگاران با بیــان اینکه پنج 
دقیقــه یا پنج ثانیه با خط پایان فاصله 
داریم، گفت: ســه یــا چهار موضوع 
باقــی  مانده اســت گه بایــد حل و 
فصل شــود. مذاکرات به ویژه برای 
ایرانی ها و آمریکایی ها حساس است. 
نمی توانم ضمانت کنم؛ اما برداشــتی 
که در حال حاضــر وجود دارد، این 
است که گفت وگوها در مسیر درست 

پیش می رود
اولیانوف همچنیــن در توئیتی 
نوشت: »هماهنگ کننده اتحادیه اروپا 
متن نهایی پیش نویس تصمیم ها برای 
احیــای برجام را ارائه کرده اســت. 
شرکت کنندگان مذاکرات وین اکنون 
باید تصمیم بگیرند که این پیش نویس 
برای آنها قابل قبول اســت یا نه. اگر 
مخالفتی نباشد، توافق هسته ای احیا 

می شود«.
بــر ســر هــر آنچــه که 
می توانست مذاکره انجام گیرد، 

مذاکره شد
با اعلام پایان این دور از مذاکرات، 
جــوزپ بوررل در توئیتی نوشــت: 
مذاکره کنندگان از ایــن مذاکرات و 
گفت وگوهــای نزدیک میــان ایران 
و آمریکا برای تنظیم و رســیدگی به 
برخی مشــکلات باقی مانده در متن 
توافقی کــه من بــه هماهنگ کننده 
توافق هســته ای برجام در بیســت و 
یکم جولای ارائه کرده بودم، استفاده 
کردند. بر سر هر آنچه که می توانست 
مذاکره انجام گیرد، مذاکره شد و حال 
در متن نهایی قــرار دارد. با این حال 
پشت هر مشــکل فنی یا پاراگرافی، 
یک تصمیم سیاســی قــرار دارد که 
پایتخت هــا بایــد درخصوص آن ها 
تصمیم گیری کنند. اگر این پاســخ ها 
مثبت باشند، آن وقت می توانیم توافق 

را امضا کنیم.
در همیــن راســتا یــک مقام 
ارشــد اتحادیه اروپا تائیــد کرد که 
ایــن اتحادیه پیش نویــس متن را به 
عنــوان هماهنگ کننده نهایی کرده و 
راه حل هایی را برای چهار سوال فنی 
که باز مانده بودند، ارائه کرده اســت. 
اکنون نوبت پایتخت هاســت که این 
متن را بررسی کنند چرا که این بهترین 
تلاش ممکن است و ما در مورد همه 

جوانب مذاکره کرده ایم.   
آمریکا آماده توافق اســت؛ 

توپ در زمین ایران 
هرچنــد دور از ذهــن نبود که 
آمریــکا حتی پیــش از آغاز این دور 
از مذاکرات، با متن پیشــنهادی اروپا 
موافق باشــد چرا که این متن بی شک 
در هماهنگی با کاخ ســفید نگارش 
شــده بود اما سرعت عمل واشنگتن 
برای اعلام این خبر نشــان از تعجیل 
این کشــور بــرای انداختن توپ در 
زمین ایران و تضمین پیروزی اش در 

جنگ روایت ها دارد.  
تنها ســاعتی پس از اعلام پایان 

مذاکــرات، خبرگــزاری  رویترز از 
موافقــت واشــنگتن با متــن نهایی 
اتحادیــه اروپــا خبر داد و نوشــت: 
»ســخنگوی وزارت امــور خارجه 
آمریکا اعلام کــرد که ایالات متحده 
آماده است تا به سرعت توافقی برای 
احیای برجام را براساس پیشنهادات 
ارائه شده از سوی اتحادیه اروپا منعقد 

کند.«
آخرین  پادمانــی  پرونده 

مانع برای احیای برجام 
اگرچه پیش تر از دو موضوع اخذ 
تضمین و خروج نام ســپاه از لیست 
گروه های تروریســتی وزارت امور 
خارجه آمریکا به عنون موانع دستیابی 
به توافق یاد می شد اما براساس آنچه 
از گــزارش خبرنــگاران بین المللی 
حاضــر در وین و البته حضور بهروز 
کمالوندی، سخنگوی سازمان انرژی 
اتمی ایران در ایــن دور از مذاکرات 
استنباط می شود، آخرین مانع توافق 
برای احیای توافق هســته ای ســال 
۲۰۱۵ موضــوع همــکاری ایران با 
آژانــس بین المللی انــرژی اتمی یا 
همان پرونــده پادمانی در خصوص 
مکان های مــورد ادعای بازرســان 
این نهاد اســت که در جلســه قبلی 
نشست شورای حکام منجر به صدور 
قطعنامه علیه کشــورمان شد.  محمد 
جمشیدی، معاون امور سیاسی دفتر 
رئیس جمهور نیز در اولین توئیت پس 
از پیوســتن به شبکه اجتماعی توئیتر 
نوشــت: »در تمامی گفت و گوهای 
تلفنی آیت الله ســید ابراهیم رییسی 
با روســای جمهور فرانسه، روسیه و 
چین، موضع قاطع رییس جمهور این 
بود فقــط زمانی که ادعاهای پادمانی 
حل و فصل و بسته شود توافق نهایی 

قابل دست یافتن است.«
طرف غربی خواست ایران برای 
بسته شدن این پرونده به عنوان پیش 
نیاز توافق را خواســته ای فرابرجامی 

می دانــد که باید میان تهران و آژانس 
حل و فصل شود، ایران اما این پرونده 
را ابزاری برای اعمال فشــار بر خود 
دانسته و معتقد است اگر طبق توافق 
احتمالی در ویــن، محدودیت های 
فعالیت های هســته ای بازگشــته و 
ســازمان انرژی اتمــی ایران موظف 
به بازگرداندن اقدامات خود به نقطه 
پیش از کاهش تعهدات شــود، پس 
عامل اعمال فشــاری نیــز نباید علیه 

کشورمان وجود داشته باشد. 
پاســخ به ایده ها نیازمند 

بررسی جامع است
یــک مقام ارشــد وزارت امور 
خارجه کشــورمان گفت: چهار دور 
مذاکــرات فشــرده ای در خصوص 
چند موضوع باقی مانده برای اطمینان 
از تامیــن ملاحظــات و نگرانی های 
کشــورمان برگزار شــد. در جریان 
ایــن گفت وگوها مــا مواضع خود 
را بــا طرف های مقابل به اشــتراک 
گذاشــتیم و در برخی موضوعات نیز 
پیشرفت های نســبی حاصل شد. با 
توجــه به مباحث صورت گرفته طی 
سه روز گذشــته، امروز انریکه مورا 
چند ایده در مورد برخی موضوعات 

باقی مانده به طرف ها ارائه داد.
وی تاکیــد کرد: مــا به محض 
دریافت این ایده ها، پاسخ و ملاحظات 
اولیه خود را به ایشــان منتقل کردیم، 
اما طبیعتا این موارد نیازمند بررســی 
جامع هستند و ما نظرات و ملاحظات 
تکمیلی خــود را به هماهنگ کننده و 

سایر طرف ها منتقل خواهیم کرد.
بــا بازگشــت هیــات مذاکره 
کننده کشــورمان، روزها و یا شــاید 
ســاعات آینده مشخص خواهد کرد 
کــه ایران چه زمان نظــر نهایی خود 
را بــه هماهنگ کنندگان برجام اعلام 
خواهد کــرد و البته این پاســخ چه 
خواهد بود اما به وضوح مشــخص 
است که غرب این بار پیش از گذشته 
بــرای انداختن توپ بــه زمین ایران 
و مقصــر جلوه دادن کشــورمان در 
صورت شکست احتمالی مذاکرات، 

متحد و البته مصمم است.
اردوکشــی رســانه ای بــرای 
پیروزی در جنگ روایت ها نیز هرچند 
از ماه ها قبل آغاز شده  است اما این بار 
و با اعلام ارائه متن نهایی به اوج خود 
رسیده تا افکار عمومی جهان را برای 
هرگونــه برخورد با ایران در صورت 
پاسخ منفی تهران به پیشنهادات غرب 
آماده کند.  افکار عمومی در ایران نیز 
در غیــاب روایت داخلی از جزئیات 
مذاکرات، برای یافتن خبر چشــم به 
روایت غربی دوخته است که این کار 
دســتگاه دیپلماسی را برای اعلام هر 
پاسخی به پیشنهاد اروپا بسیار سخت 
کرده اســت. روزهای آینــده قطعا 

سرنوشت ساز خواهد بود. 

محمدرضا عارف گفت: راه احیای سرمایه اجتماعی حاکمیت، میدان دادن به تمامی سلایق برای اداره جامعه است.

عارف یکی از مشکلات اصلی کشور را از دست رفتن سرمایه اجتماعی 
دانست و با بیان اینکه  راه احیا سرمایه اجتماعی حاکمیت، میدان دادن به 
تمامی سلایق برای اداره جامعه است، تاکید کرد:  شرایط ویژه کشور 
می طلبد، همه نیرو های وفادار به آرمان های انقلاب ۵۷ با حفظ انسجام و 
وحدت و  با معیار قرار دادن قانون اساسی و برای حفظ تمامیت ارضی  کشور 
و جلوگیری از مداخله بیگانگان به برادری های اوایل انقلاب برگردیم.

مذاکره کننده ارشد روس در جمع خبرنگاران با بیان اینکه پنج دقیقه 
یا پنج ثانیه با خط پایان فاصله داریم، گفت: سه یا چهار موضوع باقی  
مانده است گه باید حل و فصل شود. مذاکرات به ویژه برای ایرانی ها و 
آمریکایی ها حساس است. نمی توانم ضمانت کنم؛ اما برداشتی که در حال 
حاضر وجود دارد، این است که گفت وگوها در مسیر درست پیش می رود

ســرویس سیاســی- عضــو 
کمیســیون اجتماعی مجلس گفت: از 
نظــر ما موضوع کالابرگ باید از همان 
ابتدای ســال اتفاق افتــاده و اجرایی 
می شد اینکه اجرایی نشد یعنی نقض 
قانــون بودجه ســال ۱۴۰۱ و دولت 

تاکنون هم تخلف کرده است.
علی بابایی کارنامی نماینده مردم 
ســاری و عضو کمیســیون اجتماعی 
مجلس درخصوص ارســال لایحه ای 
از سوی دولت به مجلس درخصوص 
اصلاح لایحه بودجه ســال ۱۴۰۱ و به منظور حذف قید "شــهریور ۱۴۰۰" 
درخصوص تخصیص کالابرگ به مشــمولان پس از اجرای طرح حذف ارز 
ترجیحی، گفت: من هنوز این لایحه را ندیدم اما خط قرمز مجلس همان مصوبه 
خودش است و خارج از آن عمل نخواهد کرد. اگر غیر از این عمل کرد، مجلس 

هم در بی نظمی اقتصادی کشور مقصر اصلی خواهد شد.
وی ادامه داد: نمی شود که دولت کارهایی که باید انجام می داد و خودش را 
با قانون تطبیق می داد را هرطور دلش می خواهد اجرا کند و حالا بیاید و توجیه 

کند و بخواهد مصوبه تازه بگیرد. این بدعت بدی است.
بابابــی کارنامی در ادامه عنوان کرد: مگر دولت برای اجرای قانون بودجه 
۱۴۰۱ چقدر وقت دارد؟ از همان روز اول باید شروع کند به اجرای قانون بودجه 
اما چند ماه صبر کرد و کارهای خود را انجام داد و بعدا می خواهد توجیهی داشته 
باشــد که بگوید مجلس هم در بی تدبیری دولت مقصر است برای این مساله 
لایحه آورده. از این منظر ما مخالف هستیم و اگر این لایحه اعلام وصول شود 

و به صحن بیاید مجلس به صورت قاطع رأی مخالف خواهد داد.
نماینده مردم ســاری در پاسخ به ســوالی پیرامون اجرای طرح کالابرگ 
الکترونیک به جای پرداخت نقدی و اثرات آن با توجه به این که اکنون چند ماه 
پرداخت نقدی صورت گرفته و شاهد تاثیر آن بر تورم هستیم، اظهار داشت: از 
نظر ما موضوع کالابرگ باید از همان ابتدای سال اتفاق افتاده و اجرایی می شد 
اینکه اجرایی نشــد یعنی نقض قانون بودجه ســال ۱۴۰۱ و دولت تاکنون هم 

تخلف کرده است.
وی خاطرنشان کرد: به نظر من دولت باید حتما زودتر و سریع تر سازوکار 
لازم و زیرساخت ها را آماده می کرد که این کار انجام شود و الان هم اگر بخواهد 

چنین فضایی ایجاد کند که اجرا نشود، کار اشتباهی است.
بابایی کارنامی تصریح کرد: در مجموع در بحث کالابرگ و یارانه ها باید 
همان قانونی که در بودجه تصویب شــده، اجرایی شود و این بحث تاثیر قابل 

توجهی در اجرای عدالت در کشور دارد.

سرویس سیاســی- یک عضو 
کمیســیون عمران مجلس شــورای 
اسلامی تاکید کرد: شرکت های بزرگ 
اقتصادی در سطح کشور باید نسبت به 
جلب اطمینان مردم برای جذب سرمایه 
های ســرگردان آنــان از بخش های 

غیرمولد اقتصادی کشور گام بردارند.
غلامرضا شــریعتی با اشــاره به 
ضرورت گام برداشتن در مسیر مردمی 
کردن اقتصاد کشــور بیــان کرد: یقینا 
ســرمایه هایی که در اختیار مردم است 
اگر توسط شرکت های معتبر داخلی جذب شود، نقش موثری در توسعه کشور 
خواهد داشت. شرکت ها باید بتوانند اطمینان مردم را جلب کنند. هر فردی که در 
شرکت ها سرمایه گذاری می کند انتظار دارد سود سهام خود را به موقع برداشت 
کند. وی در ادامه اظهار کرد: به عنوان مثال شرکت فولاد مبارکه یکی از بزرگ ترین 
شرکت های فولادی کشور است. این شرکت یکی از قطب های تولید فولادی 
در کشور به شمار می رود. قطعا خیلی از شرکت ها بزرگ فولادی نیز از شرکت 
فولاد مبارکه اصفهان برای مدیریت و توسعه الهام می گیرند.در چند سال اخیر 

شرکت فولاد مبارکه اصفهان پیشرفت خوبی داشته است. 
نماینده مردم بهشهر در مجلس شورای اسلامی تصریح کرد: یکی از خواسته 
های مقام معظم رهبری مردمی کردن اقتصاد اســت. به نظر می رسد در راستای 
تحقق این فرمایش راهبردی مقام معظم رهبری شــرکت فولاد مبارکه اصفهان 
دست به تقسیم سود سهام و تشویق مردم به افزایش سرمایه، زده است. از آنجا 
که شــرکت فولاد مبارکه شرکت بزرگی بوده و مدیریت خوبی نیز در چند سال 
اخیر داشته است، با چنین اقدامی شروع کرده تا اطمینان مردم را بیشتر جلب کند.  
وی در ادامه تاکید کرد: چنین اقداماتی قطعا در جلب اطمینان مردم برای سرمایه 
گذاری در حوزه های مختلف تولید داخلی موثر است و می تواند الگویی برای 
سایر شرکت ها بزرگ فولادی و آهن ما محسوب شود تا آنها نیز به همین طریق 
کار کنند و سرمایه های سرگردان مردم را  که در بخش های غیر مولد اقتصادی 

کشور است به سمت تولید و اشتغالزایی هدایت کنند. 

سرویس سیاسی- عضو کمیسیون صنایع و معادن مجلس درباره جلسه 
کمیسیون متبوع خود درباره تشکیل وزارت بازرگانی توضیحاتی را ارائه کرد.

رضا تقی پور عضو کمیسیون صنایع و معادن درباره جلسه کمیسیون متبوع 
خود و مخالفت با تشــکیل وزارت بازرگانی، گفت: این بحث به یک پاســخ 
یک کلمه ای نیاز ندارد، بلکه در کمیســیون بحث مفصلی انجام شــد و فضای 
کلی این اســت که همه چیز بســتگی به ساختار و اقدامات دولت دارد و انجام 
ماموریت هایی که برای این وزارت خانه گذاشته است. به گفته وی هنوز جمع 
بندی نهایی در این زمینه نشــده اســت چرا که اساسا لایحه ای از سمت دولت 
مطرح نشده است. در کل نظر من این است که صرف ساختار خود یک هدف 
مستقل نیست. اتفاقی که در گذشته افتاد این بود که معاونت های این دو وزارت 
خانه در کنار هم تجمیع شدند و این ساختار باز مهندسی نشد تا به ماموریت های 
خود برسد.تقی پور گفت: الان شاهد هستیم که مجددا بعد از ۸ یا ۹ سال مجددا 
این موضوع مطرح می شود ضمن اینکه در گذشته هم این اتفاق صورت گرفته، 
اما نتیجه ای نداشته است؛ بنابراین موضوع اصلی این است که باید فرآیند های 
اصلی را به گونه درســتی مطرح کنیم و موضوع تولید و بازار را در کنار هم با 
فرایند های یکپارچه مدیریت کنیم. این نماینده مجلس تصریح کرد: ایجاد یک 
وزارت خانه جدید مجداد چند سال زمان خواهد برد و بسیاری از فرصت های 
مارا از بین خواهد برد. البته این معنی این نیست که ما شرایط فعلی را نیز قبول 
داریم بله اگر یک معماری یکپارچه از این فرایند ها صورت بگیرد این فرایند ها 
قابل انجام است. ناگفته نماند که مقوله تولید و بازار الزاما در برابر هم نیستند. 
بلکه باید با هم هماهنگ باشــند تا ما بتوانیم از تولید داخلی حمایت کنیم، اما 

مشکل اینجاست که این فرایند ها تا امروز به خوبی طراحی نشده اند.

بابایی کارنامی عضو کمیسیون اجتماعی مجلس:

لایحه ای که دولت برای بی تدبیری 
خود آورده را قاطعانه رد می کنیم

شریعتی عضو کمیسیون عمران مجلس شورای اسلامی: 

سرمایه گذار انتظار برداشت به موقع 
سود سهام خود را دارد

تقی پور عضو کمیسیون صنایع و معادن مجلس:

ایجاد یک وزارت خانه جدید 
چند سال زمان خواهد برد

تکذیب شد

هیات های معروف یزدی 

»هالک ایرانی« 

کشته شدن ۱۰ ایرانی و افغانی

زیر گرفتن عمدی یک شهروند 

سالی سه کیلو گوشت قرمز 

دعا کنید

عملکرد دولت قبل است

۱۷۵ میلیون تومان 

خبرگزاری دولت )ایرنا( نوشــت: یک منبع آگاه ادعاهای اخیر حمیدرضا 
نقاشــیان، مبنی بر وجود پرونده ای در وزارت اطلاعات در مورد ترور بیولوژیک 
حضرت امام خمینی )ره( را تکذیب و اعلام کرد به دنبال ادعاهای اخیر حمیدرضا 
نقاشــیان مبنی بر وجود پرونده ای در وزارت اطلاعات در مورد ترور بیولوژیک 
حضرت امام خمینی )ره( و به دنبال استعلام موسسه تنظیم و نشر آثار امام خمینی 
)ره( از وزارت اطلاعات در این مورد، این وزارتخانه علاوه بر تکذیب رســمی 

اظهارات نقاشیان، رونوشتی از نامه خود را به مقام قضایی ارسال نموده است. 

سازمان تبلیغات اسلامی استان یزد اطلاعیه ای اعلام  کرد: به استحضار مردم 
شریف دارالعباده یزد می رساند تمام هیات های عزاداری استان در حال فعالیت و 
اجرای مراسم نوحه خوانی و سینه زنی در حسینیه ها و تکایا بوده و فعالیت خود 
را نیز در فضای مجازی منتشر می کنند. در این اطلاعیه آمده است: قابل ذکر است 
هیئاتی که تمایل دارند اجرای آنها در پخش زنده شبکه سیمای استانی پوشش داده 
شود، باید با توجه به شرایط و معیارهای سازمان صدا و سیما از قبل هماهنگی های 

لازم را با سازمان تبلیغات و صدا و سیمای استان داشته باشند.
در این اطلاعیه آمده: از بین بیش از ۷۰ هیات عزاداری که هماهنگی لازم را 
برای اجرا در پخش زنده انجام داده اند، صرفاً دو هیات علیرغم اینکه درخواست 
پوشش پخش زنده را دارند، از انجام این هماهنگی ها قبل از اجرا، امتناع می نمایند 
که بطور طبیعی در برنامه پخش زنده قرار نگرفته اند، لذا اساســاً شــایعه ایجاد 
محدودیــت و ممنوعیت برای فعالیت دو هیات عزاداری در یزد به کلی تکذیب 

می شود. 

سجاد غریبی که پس از شکست مقابل حریف قزاق با واکنش گسترده کاربران 
در فضای مجازی روبرو شــده بود، حساب کاربری خود را به حالت خصوصی 
درآورده است. به گزارش برخی از وب سایت ها، غریبی علاوه بر خصوصی سازی 
حســاب اینستاگرامی اش، تعداد زیادی از پست ها را نیز پاک کرده و لقب هالک 
را از بیوگرافی خود حذف کرده است.رسانه ها این اقدام غریبی را متوجه تصمیم 

مربی او می دانند.

سرپرست فرمانداری رفسنجان  در خصوص حادثه رفسنجان گفت : طبق 
بازرسی های که از دوستان قاتل شده، ضارب اعتیاد به مواد مخدر شیشه داشته و 
تعادل روحی و روانی نداشته است. در این حادثه ۱۰ تن کشته شدند که ۴ تن از 
آنها ایرانی و ۶ افغانستانی بوده است. هنوز درحال بررسی هویت ضارب هستیم و 
مشخص نیست که جزو اتباع مجاز است یا خیر! قاتل هیچ نزاعی با ایرانی ها نداشته 
است و مقتولین افغان از اقوام ضارب بوده اند. علت اینکه چرا چهار ایرانی را کشته 

مشخص نیست و پس از بازجویی ها اطلاعات تکمیلی را گزارش خواهیم کرد.

فرمانده انتظامی البرزاعلام کرد : به دنبال انتشــار فیلم زیر گرفتن یک 
خانم به وسیله خودرو ۲۰۶ در منطقه رجایی شهر کرج، بررسی موضوع به 
صورت ویژه در دستور کار کلانتری ۱۵ رجایی شهر کرج و کارآگاهان اداره 
مبارزه جرایم جنایی قرار گرفت. بررســی اولیه حاکی از این بود که به دنبال 
وقوع یک تصادف جزئی بین دو خودرو، درگیری لفظی بین رانندگان ایجاد 
می شــود که با بالا گرفتن درگیری راننده یکی از خودروها پیاده می شــود و 
در ایــن حیــن، راننده ۲۰۶ اقدام به زیر گرفتــن او می کند. راننده خودرو و 
عامل تصادف نیز توسط کارآگاهان اداره مبارزه با جرایم جنایی شناسایی و 

به پلیس آگاهی هدایت می شود.

یک خانواده ی سه نفره ی کارگری اگر یک روز بخواهند غذای گوشتی 
بخورند، باید کل دســتمزد آن روزِ نان آور خانواده را برای خرید فقط یک 

کیلوگرم گوشت قرمز هزینه کنند! کاظم فرج اللهی فعال کارگری، 
می گوید:ناتوانــی در خریــد اقلام غذایی باکیفیــت، فقط مختص به 
حداقل بگیران یا کارگران ســاده نیســت، طبقه ی متوسط هم به این حال و 
روز دچارند.ســفره ها ناچاراً از اقلام ارزان ولی بی کیفیت پر شــده و سرانه 
مصرف گوشــت احتمالاً به پایین ترین رقم در دهه های اخیر ســقوط کرده 
اســت. وقتی فرزند یک خانواده ی کارگری یا حتی خانواده ی متوســط، با 
سیب زمینی و ســویا و نهایتاً تخم مرغ تغذیه می کند، چطور می تواند رشد 

مطلوب داشته باشد و فردای این کشور را بسازد؟!

وزیر اقتصاد و امور دارایی با اشــاره بــه اینکه با هدایت های رهبری 
و مجاهــدت دولت، تــلاش ها برای رفع مشــکلات اقتصادی با جدیت 
ادامه دارد، گفت: به فضل الهی افق روشــنی در انتظار اقتصاد کشــور است. 
خاندوزی در جمع عزاداران حســینی هیات فاطمیون در جوار مرقد مطهر 
امامزاده یحیی بن زید علیه الســلام با بیــان اینکه هدایت های رهبر معظم 
انقلاب و تلاش دولت در ماههای اخیر با شدت و جدیت ادامه دارد، افزود: 
تردیدی نداشته باشید که با توکل بر خدا، روزهای روشنی در انتظار کشور 
عزیزمان خواهد بود. وزیر اقتصاد و امور دارایی با تاکید بر اینکه ما از هیچ 
تلاشی برای رفع مشکلات مردم دریغ نخواهیم کرد، ادامه داد: از شما عزیزان 
نیز خواهش دارم مســئولان دولت به ویژه رئیس جمهور را از دعاهای خیر 
خود محروم  نکنید تا بر دشــمنان خارجی و بدخواهان  داخلی فائق آمده و 

در مسیر خدمت به مردم موفق باشند.

ســازمان برنامه و بودجه به گزارش یک رســانه منتقد دولت که با اتکا 
به آمارها و تحلیل های نادرســت، ســرمایه گذاری روسیه و چین در ایران 
را خطرنــاک خوانده بود، پاســخ داد: رویکرد غلط هشت ســاله دولتی که 
مورد حمایت بی چون و چرای برخی جریان های سیاســی بود، تنها منجر 
به ســقوط شاخص های کلان اقتصادی شــده که کسری ۴۸۰ هزار میلیارد 
تومانــی بودجه، باقی مانده ۶۰ هزار میلیارد تومان تخصیص بدون اعتبار در 
خزانه، رشــد اقتصادی نزدیک صفر، بهره وری منفی، سرمایه گذاری منفی 
۴.۶ درصدی، تورم بالای ۵۰ درصدی بخشــی از نتایج این عملکرد است. 
دولت ســیزدهم باید علاوه بــر تأمین خاصه خرجی هایی که چک آن پیش 
از آغاز به کارش کشــیده شــده بود، ماهانه ۱۰ تا ۱۲ هــزار میلیارد تومان 
اصل و ســود اوراق منتشرشــده در دولت قبل را بپردازد؛ خلط این سقوط 
شــاخص های کلان و بدهی ها مانند برداشت های مکرر از صندوق توسعه 
ملی با مباحث دیگر نتیجه هشت  سال معطل  گذاشتن و شرطی  کردن اقتصاد 

کشور را نمی پوشاند. 

نگاهی به سایت هواپیمایی ماهان نشان می دهد که اولین ظرفیت خالی 
برای سفر به چین در هفتم شهریور ماه ارائه شده اما رقم بلیت پرواز به عدد 

عجیب ۱۷۵ میلیون تومان رسیده است. 
نرخی که نشــان می دهد در حال حاضر سفر به چین چند برابر سفر به 
کشورهای اروپایی، کانادا و حتی آمریکا هزینه دارد. موضوعی که طبق گفته 
رییس اتاق ایران و چین ریشه در سیاست های ضد کرونایی دولت پکن دارد.

اخبار ویژه ...


